
 

 

Club MC-Veteranerna Sverige 

Beslutsprotokoll styrelsemöte, telefonmöte, den 16:e mars 2020. 

Närvarande: Lars Wiik (ordförande), Sven Lundin (vice ordförande), Lars-Martin Andersson 

(kassör), Ola Johansson (sekreterare), Torgny Karlsson (ledamot) och suppleanterna Petter 

Høgvard och Lars Andersson samt tidningsredaktören Börje Eriksson. 

 

§1 Mötets öppnande 

Mötet öppnades av Lars W, som hälsade de närvarande välkomna. 

 

§2 Utseende av protokollsjusterare 

Lars Andersson utsågs att justera protokollet. 

 

§3 Föregående mötesprotokoll 

Föregående mötesprotokoll (22:a februari 2020) godkändes. 

 

§4 Fastställande av dagordning  

Den utsända dagordningen godkändes. 

 

§5 Planeringsläget inför årsmötet i årsmötet 28 mars på Flygvapenmuseet i Linköping 

Styrelsen beslutade att flytta fram årsmötet, som skulle ha ägt rum den 28 mars 2020 på 

flygvapenmuseet i Linköping. Detta på grund av att styrelsen inte vill att MCV’s medlemmar, 

som många tillhör högriskgruppen, ska utsättas för risken att bli smittade av Coronavirus 

(Covid-19). Mötet skjuts upp på obestämd tid men kommer att hållas så snart som situationen 

medger. Lars W publicerar denna information snarast på hemsidan och Lars-Martin gör samma 

sak avseende Facebook. Sven hanterar avbokningen hos Flygvapenmuseet. 

 

§6 Verksamhetsplan MCV Sverige, vad vill MCV i ett kortare och längre perspektiv. Exempel 

på frågeställningar: Ett planeringsmöte ska hållas efter höstens rådsmöte. Petter och Sven tar 

fram en skiss över vad detta planeringsmöte ska innehålla. 

Petter och Sven återkommer kring detta. Samordning behövs också med vad som framkommer i 

paragraf 7 nedan. (Petter, Sven) 

 

§7 Erfarenheter från andra klubbar 

Ola kommer med förslag på ett telefonmöte med några personer från vardera klubb för att utröna 

om det finns något i detta upplägg som kan gynna MCV. (Ola) 

 

§8 Ekonomisk uppföljning 

Resultatet har försämrats gentemot tidigare prognos på grund av en semesterlöneskuld till 

kanslisten som tidigare inte var inberäknad.  

(Lars-Martin) 



 

 

§9  Avtal avseende layout, ref till tidigare utskickat material  

Styrelsen beslutade att acceptera den offert som inkommit från företaget eva och björn text och 

layout HB. Lars-Martin skriver beställning (Lars-Martin) 

 

§10 Clubshopen, sondering av nya produkter för vår clubshop. 

Inga konkreta förslag denna gång. Styrelsen beslutade att efterlysa förslag på artiklar för Club 

shopen i tidningen och på hemsidan, Torgny skriver detta.(Torgny) 

 

§11  Rekrytering av ytterligare redaktör/redaktörer.  

Förhoppningen är att den skribent som tidigare nämnts, Thomas Grandell ska kunna knytas att 

skriva artiklar exklusivt för MC Veteranen. 

 

§12  Det kommer frekvent önskemål om att få återge artiklar ur MC Veteranen, är denna fråga 

utagerad? 

Styrelsen beslutade på styrelsemötet 22 Feb att ge redaktörerna mandat att bestämma i varje 

enskilt fall. Detta ändras nu till att redaktörerna skickar denna typ av frågor vidare till styrelsen 

som sedan beslutar i varje enskilt fall. 

 

§13  Framtagande av pappersmatrikel 

Ola redovisade uppgifter från Git som pekar på att det kan ta allt mellan 5 och 30 minuter att 

uppdatera en medlems uppgifter i våra register. Detta betyder att det är en kostsam process då 

klubben består av över 5000 medlemmar och många av dessa vill uppdatera sina uppgifter. Börje 

redovisade olika förslag på sorteringslayout för vår matrikel. Beslut om vilken väg vi ska välja i 

detta ska tas genom mailkommunikation mellan styrelsemedlemmar/redaktörer och 

dokumenteras på nästa styrelsemöte. Systemet måste tillåta att en medlem kan välja att inte vara 

med i en matrikel. (Börje) 

 

§14 MHRF och MCV Sverige, uppdatering avs nya försäkringsvarianter 

Ola presenterade svaret från MHRF angående den helförsäkring för mc och moped med ett värde 

upp till 2 prisbasbelopp där det inte ska krävas försäkringsbesiktning. MHRF’s svar är att denna 

försäkring kan finnas till gänglig tidigast i maj 2021. Detta förutsätter att Folksam vill gå vidare 

med denna försäkring. 

 

§15 Nytt montermaterial för mässor och liknande 

Inget konkret denna gång, Lars W och Torgny återkommer på nästa styrelsemöte avs. Detta. 

(Lars W, Torgny) 

 

§16 Rådsmöte 2020 

Ett rådsmöte av traditionell typ kommer att genomföras under hösten 2020. Vidare detaljer 

kommer att beslutas under kommande styrelsemöten. (Lars W) 

 



 

 

§17 MCV Sveriges deltagande vid andra evenemang under 2020 

Styrelsen beslutade på förra styrelsemötet att vi ska vara med på Sviesta och på marknaden i 

Degeberga. Torgny åtog sig att hålla i klubbens aktivitet på Sviesta. Vem som ska ansvara för vår 

medverkan vid marknaden i Degeberga bestäms under kommande styrelsemöten. (Torgny) 

 

§18  Hemsidan & Facebook 

Information om att årsmötet skjuts upp på obestämd tid men kommer att hållas så snart som 

situationen medger ska publiceras. Lars W publicerar denna information snarast på hemsidan och 

Lars-Martin gör samma sak avseende Facebook.(Lars W, L-M) 

 

§19 Övriga frågor  

Styrelsen beslutade att skänka 500 kr till Cancerfonden för att hedra tidigare styrelsemedlemmen 

och medlemmen i valberedningen Per-Åke Purk som nyligen gått bort. Beslut togs om att den 

extra avgiften på 200 kr för bla porto för medlemmar bosatta i utlandet kvarstår. Lars W 

meddelar frågeställaren. 

 

§21  Tid och plats för nästa styrelsemöte 

Telefonmöte 20 April kl 19:00 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Ola Johansson   Lars Wiik   Lars Andersson 

sekreterare   ordförande   protokollsjusterare 

 


